
Protokoll nr 8/2024 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu 2024-06-04 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Anette Håkansson, Katina 
Wiberg, Rose-Marie Johansson, Viktoria Frimodig, Yvonne Rask, Leslie-Anne Bergqvist 
Suppleanter Lillvi Dellgren Nina Lundblad. 
  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Petra  öppnade möte och hälsade alla deltagande välkomna 
 
2. Val av protokollförare  
Lillvi Dellgren 
Förslag till ny sekreterare 
Lillvi Dellgren tar över sekreterar posten så Katina Wiberg kan ta PR posten med sociala 
medier hemsida mm 
Beslut: Lillvi tar sekreterarposten 
Beslut: Katina tar PR posten 
 
3. Val av justerare 
Anette Håkansson utsågs till justerare jämte ordföranden 
 
4. Fastställande av dagordning 
Med tillägg under punkt 7 Digitala årsmöten fastställdes dagordningen. 
 
5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 7 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
 
6. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Rose-Marie gick igenom balans och resultatrapport och där är inget som sticker ut. 
Ska redovisa kostnaderna för BPH på separat konto. 
 
b. Rapport från ordförande 
Har skickat vårt årsmötesprokoll till SKK för ansökan om att gå upp i SDHK. Vi väntar nu på 
nästa steg i processen 
Varit i kontakt med domaren till Tånga om att han ska boka sin flygbiljett. Borås SKK har gett 
ok till transporterna. 
Deltagit i möten med UK och varit behjälplig inför Boden utställningen.  
Deltagit i möten med tidningsgruppen för start av Bulletinen 2/2024. Kathleen Berggren har 
varit behjälplig med bullen. 
Deltagit tillsammans med Eva Lena Sönksen i möte om Tibethund 2.0 
 
c.  Rapport från sekreteraren 
Fått mail att man inte fått bekräftelse på anmälan till Tånga Hed. Har kollat upp det och det 
har fungerat. 
 



d. Rapport från medlemskordinatorn 
Skickat ut medlemslistorna till styrelsen. 
345 medlemmar 2 mer än förra månaden och det är ju bra. 
 
e. Rapport från AU 
Inget att rapportera 
 
f. Rapport från AK 
Arbetet med planeringen av Avelskonferensen fortsätter. Det är planerat ett digitalt möte 
med SKK:s Avdelning för avel och hälsa. Ska även ha ett möte SKK angående RAS. 
AK har tittat på SKK.s Webinarium ” Inkorsningsprojekt eller blandrasavel. 
 
g. Rapport  från UK 
Eva-Lena Sönksen ingår nu i UK.  
Har haft möte 28/5 & 31/5 med Petra. Där drogs lite riktlinjer upp för hur UK ska jobba och 
vem som gör vad.  
Utställningen i Boden är avslutad. 
UK fick kritik att inte resultatet från utställningen var utlagt på FB-sidan. Det blev åtgärdat. 
UK hoppas på att vi får någon som sköter PR sociala medier och hemsidan. Förslag Katina 
Anmälningstiden till Tånga Hed har gått ut så arbetet med katalogen och PM är påbörjad, 
koll av betalningar och medlemslistor. 57 anmälda. Vid förlängningen av anm.tiden bytte 1 
melem anmäld hund som hade blivit sjuk. Anmälde sedan 1 hund till, men har betalat 200 kr 
för lite. Medlemmen måste betala in resterande 200 kr. 
Även Västerås börjar ta form. 
 
h. Rapport från tidningsgruppen 
Det fattas fortfarande ett par presentationer. Gruppen ska snart ha ett möte. 
 
i. Rapport från Webansvarig 
Petra har redigerat hemsidan och tagit bort gammalt material. Lagt in protokoll. 
 
j. Rapport från kennelregistret 
Petra har skickat en kopia på en faktura till medlem. Skickat ett mail om påminnelseavgift på 
en betald faktura. 
 
k. Rapport från aktivitetsansvarig 
inget att rapportera 
 
7. Bordlagda frågor från tidigare möten 
Digitala årsmötet 
Petra ombesörjer att kontakta SKK för att få reda på detta är ok och att det är rätt väg att 
gå. 
 
8. Medlemmar i våra kommittéer 
Förslag kom att vi ska kolla upp med de medlemmar som kandiderade på årsmötet men ej 
blev invalda om de kan hjälpa till med något. Ett bra förslag. 
 



9. Utställning/tävling, Tånga Hed, Västerås, Tibethund 2.0 
Tånga Hed 
Där är ett par som bor i Vårgårda som gärna vill hjälpa till med att bygga upp och riva ned 
utställningen. De kunde även tänka sig att baka något. I år blir det ingen frukost innan 
utställningen börjar utan ” cafeterian ” öppnar när utställningen startar. Det blir ingen 
gemensam lunch. 
Se vad som finns i förrådet på Tånga Hed. 
 
Västerås 
Eva-Lena Sönksen tar hand om denna utställning. Det enda som finns är ringen. Ska Eva- 
Lena fixa tält stolar bord? 
Reseersättning + ersättning för en liten lunch får man om man ställer upp och arbetar. 
Petra meddelar Eva Lena. 
 
Piteå 
Barbro Groth hjälper gärna till om hon intee blir ensam. Rose-Marie hjälper till. Yvonne 
kollar vad som ska göras nu inför den utställningen. 
 
Tibethund 2.0 
Det står ingenstans om att detta är Tibethund 2.0. Vi måste få med detta i Bulletinen nu.  
Viktoria kollar om hon hittar anonnsen. Det blir nog sista Tibethund, så det är lite speciellt. 
På Tibethund 2.0 blir det release på sista delen av Championboken. Så det blir lite speciellt. 
 
Efter Piteå skickas allt som blir över till Petra så att allt är på ett ställe. Göra en lagerlista på 
rosetter. Rose-Marie har HP och CK rosetter och 1 championat rosett. Susanne Andreasson 
fick nog med sig rosetterna från Boden. 
 
Rallylydnad 
En domare har hoppat av till Rallylydnads tävlingen, man letar efter en ersättare. 
 
BPH 
5-6 st har fått ersättning för genomförd BPH. Denna ersättning kan gärna ligga under en 
egen post så man ser resultatet.  
Dokumentera de som genomfört BPH så vi vet vilka som gjort det. Beslutet gäller bara 
denna månaden då det i juni 2023 beslutades det skulle gälla ett år. 
 
10. Process SST/SDHK 
Som sagt innan har Petra skickat vårt årsmötesprokoll till SKK för ansökan om att gå upp i 
SDHK. Vi väntar nu på nästa steg i processen 
 
11. Medlemsmöten 
Medlemsmöten återkommer efter sommaren 
 
12. SST:s Avelskonferens 
Annons kommer i Bulletinen. AK har kontinuerlig kontakt med hotellet. 
 
13. Beslut 



Beslut: Lillvi Dellgren tar över sekreterarposten 
Beslut: Katina Wiberg tar posten som PR ansvarig 
 
14. Övriga frågor 
Vid inträde i SDHK behöver vi en ny logga. 
Katinas sambo är grafisk designer så han kan kanske hjälpa till. 
Stig -Erik påminner om att SST fyller 55 år i år. Kanske ha något festligt i Vilsta som blir sista 
utställningarna. 
Styrelsen godkände att adresser och telefonnummer läggs ut på hemsidan. 
Vi ska kunna signera protokollen digitalt med bankid. Petra kollar hur man gör. 
Nina och Rose-Marie får ha ett litet meating ang Fortknox. 
 
15. Nästa möte 
2 juli 2024 kl 18,30 via Teams 
Rapporterna skickas in senast dagen innan. 
 
16. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Anette Håkansson 
 
 
 
 
 
……………………………….. 
Justeras 
Petra Forslund 
Ordfförande 


